
Protokół spotkania Prezydium Rady Rodziców 

 

Lokalizacja: Z uwagi na sytuację epidemiologiczną spotkanie odbyło się w formie zdalnej 

przy użyciu platformy Teams 

Data: 12.11.2020 r.  

Godzina:18.30 

Uczestnicy: Lista obecności w załączniku 

 

Elementy planu spotkania 

1. Przewodnicząca spotkania przekazała, że dyrektor ds. sportu Pan Melańczuk nie 

wskazuje spraw do omówienia z RR; przekazał jedynie, że od  12 listopada 2020 r. 

treningi dla klas pływackich będą odbywały się w szkole w godzinach 

popołudniowych ponieważ w godzinach 8-16 dzieci nie mogą samodzielnie się 

przemieszczać ; ponadto poinformował, że na powrót dzieci do szkoły jest 

przygotowywana dodatkowa świetlica 

2. Zamontowane zostały 3 kamery w szatni klas 4-8, które to urządzenia zostały 

zakupione ze środków Rady Rodziców 

3. Omówiono kwestię „wyrzucania” dzieci przez system  z zajęć online. Wskazano na 

darmowe webinary, które można zaproponować nauczycielom celem skorzystania 

przez nich w celu doskonalenia prowadzenia nauki zdalnej. Względy techniczne ,w 

tym wyrzucanie dzieci z zajęć, niemożność połączenia się z lekcją               i 

uzyskanie nieobecności powoduje u dzieci bardzo duży stres, którego można by w 

części uniknąć. 

4. Prośba rodziców o interwencję w sprawie braku lekcji wychowania fizycznego.      

W większości klas zajęcia te polegają jedynie na sprawdzeniu obecności                         

i wysłaniu tekstu na dany temat. Dzieci od paru miesięcy nie ćwiczyły, co bardzo 

martwi rodziców. Przedyskutowano także jak zajęcia z wychowania fizycznego 

wyglądają w klasach, w których się odbywają – np. wycieczki do lasu, gry 

motywacyjne  czy też ćwiczenia fizyczne z włączoną kamerą internetową 

5. Przedyskutowano problem z niejednolitym systemem przekazywania informacji              

o planie zajęć, pracach domowych, sprawdzianach. Brak zgodności nauczycieli           

w tym zakresie. Niektórzy zapisują w kalendarzu, inni w zespołach czy też 

dzienniku elektronicznym. Dzieci nie wiedzą gdzie szukać tych informacji. 

Koniecznym jest ujednolicenie systemu obsługi zajęć lekcyjnych. 

6. Przedyskutowano konieczność zawiadomienia dyrekcji o braku przygotowania klas 

8 do egzaminu. Inne trójmiejskie szkoły wprowadziły rozwiązania w tym zakresie 

natomiast w naszej szkole brak jakiejkolwiek inicjatywy ze strony nauczycieli czy 

dyrekcji. Istnieje konieczność przećwiczenia testów z ubiegłych lat, omówienia 

systemu punktacji, nauki konstruowania prawidłowych odpowiedzi (zgodnie z 

kluczem) czy też przećwiczenie egzaminu pod kątem zmieszczenia się w jego 

ramach czasowych.  



7. Wskazano na problem rodziców, którzy są obcokrajowcami, w szczególności liczna 

grupa z Białorusi czy Ukrainy. Osoby te nie mówią płynnie w języku polskim przez 

co mają trudności ze zrozumieniem treści przekazywanych chociażby na 

zebraniach rodziców. Zaakcentowano konieczność uwrażliwienia nauczycieli na 

ten problem by wesprzeć tych rodziców. Zaplanowano pismo w tej sprawie do 

dyrekcji, które przygotuje Agata Lewandowska oraz Barbara Wiewiórkowska. 

 8.         Zgłoszenie problemów do Dyrekcji: 

             - brak zajęć wychowania fizycznego w trakcie nauki zdalnej 

             - konieczność ujednolicenia systemu obsługi zajęć lekcyjnych 

             - brak przygotowania klas 8 do egzaminu 

             - wsparcie dla rodziców będących obcokrajowcami, uwrażliwienie nauczycieli na 

ich problemy językowe  

 

 

9. Kolejne spotkanie zaplanowano na 2 grudnia 2020 r., godzina 18.00. Z uwagi na wzrost 

zachorowań na koronawirusa zaplanowano zdalną formę zebrania.  

      Na tym spotkanie zakończono. 

 

Następne zebranie PRR odbędzie się 2 grudnia  2020 roku o godz. 18.00 


